
 
 

czwartek, 3 grudnia 2020 r.   211/20 

 

 

NOWOŚĆ! RADNI OBRADOWALI, CZYLI PODSUMOWANIE 49. SESJI RMK 

31 podjętych uchwał, 8 procedowanych podczas pierwszych czytań -  

w tym pierwsze czytanie projektu budżetu Krakowa na 2021 r.,  

3 podjęte rezolucje – tak przedstawia się statystyka 49. sesji Rady 

Miasta Krakowa. Radni obradowali 9 godzin. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

 NOWOŚĆ! RADNA OPUŚCIŁA KLUB 

Radna Alicja Szczepańska nie jest już członkinią klubu radnych Kraków 

dla Mieszkańców. Złożyła rezygnację z członkostwa w klubie.  

Odtąd będzie reprezentować mieszkańców Krakowa jako radna niezależna.  

W związku z tą decyzją klub radnych Kraków dla Mieszkańców jest trzyosobowy. 

(ŁN) 

NOWOŚĆ! W SPRAWACH EDUKACYJNYCH ORAZ BUDOWY 

PRZYSTANKÓW 

Interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa złożyli radni: Agata Tatara, 

Dominik Homa oraz Jerzy Zięty. 

Radny Jerzy Zięty prosi Prezydenta Miasta Krakowa w interpelacji  

o zaprzestanie używania przez Zarząd Zieleni Miejskiej oraz firmy z nimi 

współpracującej dmuchaw do liści. – Urządzenia te generują duży hałas, często 

 AKTUALNOŚCI: 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/244849,30,komunikat,radni_obradowali__czyli_podsumowanie_49__sesji_rmk.html?_ga=2.34580513.1022581527.1606907395-220949891.1606731780
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przekraczający 75 decybeli. Uciążliwe jest szczególnie używanie ich o godz. 6 

rano, co zgłaszają mi mieszkańcy. Dodatkowo proszę o rozważenie możliwości 

pozostawienia liści na trawnikach, które są schronieniem dla wielu drobnych 

stworzeń – pisze radny w interpelacji. 

Radny Dominik Homa interpeluje w sprawie budowy przystanku 

autobusowego przy ul. Klonowica, w stronę ul. Walerego Sławka. – Budowa 

przystanku w tym miejscu dyskutowana była od wielu lat na forum Rady 

Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, ale niestety nie przyniosło to efektów. 

Odległość między przystankami „Beskidzka”, a „Wola Duchacka” przy ul. 

Walerego Sławka jest duża i powoduje konieczność pokonywania znacznych 

odległości, co jest uciążliwe zwłaszcza dla osób starszych – pisze do Prezydenta 

radny Homa. W drugiej interpelacji radny wnioskuje o poszerzenie przystanku 

„Wola Duchacka” przy ul. Walerego Sławka. Przystanek zlokalizowany jest 

bardzo blisko ruchliwej ulicy, posiada bardzo wąski chodnik, a co za tym idzie – 

bardzo mało miejsca dla oczekujących. – Poszerzenie przystanku będzie 

wymagać wykupu części terenu do niego przylegającego – pisze radny  

w interpelacji. 

Radna Agata Tatara złożyła trzy interpelacje. W pierwszej z nich interpeluje  

w sprawie szkoleń antydyskryminacyjnych dla nauczycieli. - W odpowiedzi na 

moją interpelację w sprawie szkoleń dla nauczycieli, otrzymałam informację,  

że 20 i 23 października 2020 r. odbyły się szkolenia antydyskryminacyjne 

zorganizowane przez Wydział Edukacji UMK. W związku z tym proszę o udzielenie 

informacji na pytania: Ilu nauczycieli uczestniczyło w spotkaniach 

szkoleniowych? Które szkoły wzięły udział w szkoleniu? Proszę też o podanie listy 

uczestników.  

- Z niepokojem przyjęłam ponowne pismo Rady Rodziców Samorządowego 

Przedszkola nr 41 z prośbą o wyznaczenie kolejnej kontroli placówki. Bardzo 

proszę o wyjaśnienie sytuacji – pisze radna w kolejnej interpelacji. Rada 

Rodziców w piśmie skierowanym m.in. do Kuratorium Oświaty w Krakowie pisze 

o nieprawidłowościach, braku stabilnej sytuacji kadrowej i wychowawczej oraz 
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braku poczucia bezpieczeństwa dzieci i rodziców w przedszkolu. Radna 

interpeluje też w sprawie wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe godzin 

doraźnego zastępstwa. - Regulamin określający niektóre zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Gminę Miejską Kraków z 28 sierpnia 2019 r. stanowi: „Wynagrodzenie za 

godziny ponadwymiarowe oraz godziny doraźnego zastępstwa przysługuje za 

godziny faktycznie zrealizowane i wypłacane jest z dołu”. Naczelny Sąd 

Administracyjny wyrokiem sygn. OSK 1873/07 uznał, że organy prowadzące nie 

mają kompetencji do rozstrzygania o tym, kiedy należy wypłacać wynagrodzenie 

za godziny ponadwymiarowe, gdyż wynika to z Kodeksu pracy. Proszę  

o stanowisko prawne Urzędu Miasta Krakowa w tej sprawie – pisze radna Tatara 

w kolejnej z interpelacji. (MB) 

NOWOŚĆ! DRUKARKI 3D W SŁUSZNEJ SPRAWIE 

Radna Małgorzata Jantos oraz rektor Akademii Górniczo-Hutniczej prof. 

Jerzy Lis zapraszają dziennikarzy na przekazanie drukarek 3D dla 

Zespołu Szkół i Placówek „Centrum dla Niewidomych i Słabowidzących”. 

Przekazanie drukarek odbędzie się przy ul. Tynieckiej 6 w poniedziałek 

7 grudnia o godz. 12:00. 

- Dla dzieci taki prezent ma olbrzymią wartość przy nauce właściwie każdego 

przedmiotu. Nauczyciele szkoły już w tej chwili są szczęśliwi. Bedą mieli czas na 

przygotowanie się do pracy po powrocie dzieci do szkół – mówi radna Małgorzata 

Jantos. Drukarki 3D zostaną przekazane Marcinowi Dębskiemu, dyrektorowi 

Zespołu Szkół i Placówek pn. „Centrum dla Niewidomych i Słabowidzących”. (ŁN) 

PARKING ORAZ OTWARCIE STADIONU WISŁY NA PARK JORDANA 

Podczas posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej przedstawiciele 

Zarządu Infrastruktury Sportowej podsumowali wyniki konsultacji 

społecznych w sprawie zagospodarowania terenu wokół Stadionu 

Miejskiego im. Henryka Reymana. (MK) 



INFORMACJE RADY MIASTA KRAKOWA  czwartek, 3 grudnia 2020 r. 
 

4 
 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

ODROCZONA SPŁATA 

Wisła Kraków SSA złożyła wniosek do Zarządu Dróg Miasta Krakowa  

w sprawie udzielenia ulgi w spłacie należności cywilnoprawnych. Radni 

z Komisji Budżetowej pozytywnie zaopiniowali wniosek klubu. (KMM) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

DRZEWA A KLASTER 

Miejsce pracy twórczej, inkubator nowoczesnych technologii, 

przestrzeń do działania dla organizacji pozarządowych, czy może punkt 

integracji sąsiedzkiej? O tym jaka będzie rola Klastra  Zabłocie 20.22  

i czy będzie on spełniał wszystkie normy, także ekologiczne, 

rozmawiano podczas posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego. 

(KMM) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

ARBOTAGI I SKRĘT W PRAWO 

Radny Łukasz Gibała interpeluje do Prezydenta Miasta Krakowa  

w sprawie lądowiska dla helikopterów, a radny Łukasz Wantuch  

w sprawie badań na przeciwciała koronawirusa. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

ULICE DO REMONTU, CHODNIKI DO WYBUDOWANIA 

O remontach nakładkowych ulic oraz Programie Budowy Chodników 

rozmawiali radni podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury. (MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

PREZENTACJE I KONCEPCJE PLANÓW 

Między innymi o projekcie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru "Wróblowice II" dyskutowali radni podczas 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/244819,30,komunikat,podziemny_parking_oraz_otwarcie_stadionu_wisly_na_park_jordana.html?_ga=2.15043382.1022581527.1606907395-220949891.1606731780
https://www.krakow.pl/aktualnosci/244823,30,komunikat,odroczona_splata.html?_ga=2.11009076.1022581527.1606907395-220949891.1606731780
https://www.krakow.pl/aktualnosci/244824,30,komunikat,drzewa_a_klaster.html?_ga=2.68960273.1022581527.1606907395-220949891.1606731780
https://www.krakow.pl/interpelacje_i_zapytania/244821,2086,komunikat,arbotagi_i_skret_w_prawo.html?_ga=2.112569988.1022581527.1606907395-220949891.1606731780
https://www.krakow.pl/aktualnosci/244764,30,komunikat,ulice_do_remontu__chodniki_do_wybudowania.html?_ga=2.52716970.388732430.1606731780-220949891.1606731780
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posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska. 

(MB) 

Więcej na: www.rmk.krakow.pl 

 

 

Bieżący plan posiedzeń 

 

 

Grażyna Fijałkowska – godz. 10.00 – 11.00, siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy 

XII Bieżanów-Prokocim, ul.  Jana Kurczaba 3, tel. 12 658-26-11 

Harmonogram dyżurów radnych 

 

HARMONOGRAM SESJI NA 2020 ROK: 

UWAGA! Ze względu na sytuację epidemiczną harmonogram sesji może 

jeszcze ulec zmianie. 

• 16 grudnia 

Magdalena Bartlewicz 

Referat Informacji Medialnej 

Kancelaria Rady Miasta Krakowa 

POSIEDZENIA KOMISJI RMK: 

DYŻURY RADNYCH: 4 grudnia, piątek 

WARTO WIEDZIEĆ: 

https://www.krakow.pl/aktualnosci/244761,30,komunikat,prezentacje_i_koncepcje_planow.html?_ga=2.21717561.388732430.1606731780-220949891.1606731780
https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=103303&sub=biezacy_plan

